
 

 
 

 
 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas sēdes  
protokols Nr. 2 

 
Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā    2023. gada 1. februārī 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Pašvaldību likumā un Ādažu novada pašvaldības nolikumā 
noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: KEROLA DĀVIDSONE (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Sintija Tenisa. 

Komitejā pavisam 9 deputāti. 

Komitejas sēdē piedalās 9 deputāti: 

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA) (līdz plkst. 12.00), Arta Deniņa (JKP) (līdz plkst. 
13.50), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP) (piedalās 
attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ, līdz plkst. 
09.55 un no plkst. 13.20), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA) 
(piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa 
dēļ). 

Komitejas sēdē piedalās: 

Pašvaldības domes priekšsēdētāja: Karīna Miķelsone. 

Administrācijas darbinieki: Monika Griezne, Aija Kalvāne, Everita Kāpa, Edvīns Krūms, Inga 
Pērkone, Guntis Porietis, Dārta Zaļkalne. 

citi: Ādažu novada Mākslu skolas direktores vietniece izglītības jomā Signe Dadzīte, 
Carnikavas Novadpētniecības centra tūrisma informācijas speciālists Jānis Galakrodzinieks, 
Carnikavas Novadpētniecības centra vadītāja Olga Rinkus, Ādažu novada Mākslu skolas 
direktora p.i. Kaspars Rubenis, Ādažu novada Sociālā dienesta vadītāja Ieva Roze, Ādažu 
novada Kultūras centra vadītāja Linda Tiļuga, Ādažu vidusskolas direktora p.i. Solvita 
Vasiļevska, Carnikavas Novadpētniecības centra vecākā speciāliste tūrisma jautājumos Rūta 
Zunde. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 1. februāra sēdes darba 
kārtības apstiprināšanu. 

2. Informatīvs ziņojums par priekšlikumiem Ādažu novada pašvaldības 2021. gada 27. 
oktobra saistošajiem noteikumiem Nr. 24/2021 “Par pašvaldības pabalstiem 
iedzīvotājiem bez materiālā stāvokļa izvērtēšanas” pārskatīšanai. 
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3. Par saistošo noteikumu “Kārtība bērnu reģistrēšanai un uzņemšanai 1. klasē Ādažu 
novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs” projektu. 

4. Par 1. klasēm 2023./2024. mācību gadā pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs. 

5. Par sadarbību pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanā. 

6. Par Ādažu novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs 
komisijas darbu. 

7. Par plānoto pedagoģiskā darba procesu Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas 
izglītības iestādēs 2023. gada vasarā. 

8. Par atļauju Carnikavas pamatskolas direktoram R. Paulam veikt pedagoģisko darbu. 

9. Par finansiāla atbalsta sniegšanu Latvijas Kultūras akadēmijas un studijas “Neonorma” 
īsmetrāžas spēlfilmai “Ziemeļpols”. 

10. Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim “Mežgarciems 1b”. 

11. Par Ādažu novada pašvaldības izstāšanos no sporta veidu federācijām. 

12. Par subsīdijām sportam 2023. gadā. 

13. Par Ādažu novada sporta attīstības stratēģiju 2023. - 2027.gadam. 

14. Par nomas maksas atlaides piemērošanu. 

15. Par Carnikavas pamatskolas attīstības plānu. 

16. Par Ādažu novada Mākslu skolas attīstības plānu. 

17. Informatīvs ziņojums par iespējām izvietot Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas 
mācību punktu Garā iela 20, Carnikavā. 

18. Informatīvs ziņojums par Tūrisma un rekreācijas attīstības plāna 2023.-2027.gadam 
izstrādes gaitu. 

19. Informatīvs ziņojums par aicinājumu iesaistīties Lībiešu mantojuma gada norisēs. 

20. Informatīvs ziņojums par novada zīmolu un vērtībām. 

- SLĒGTĀ DAĻA - 

21. Par palīdzības sniegšanu dzīvokļa jautājumu risināšanā. 

1. Par Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 1. februāra sēdes darba 
kārtības apstiprināšanu 

(Kerola Dāvidsone) 

Ierosina mainīt Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 1. februāra sēdes darba 
kārtību un 15. jautājumu “Informatīvs ziņojums par priekšlikumiem Ādažu novada pašvaldības 
2021. gada 27. oktobra saistošajiem noteikumiem Nr. 24/2021 “Par pašvaldības pabalstiem 
iedzīvotājiem bez materiālā stāvokļa izvērtēšanas” pārskatīšanai” izskatīt kā otro, kā arī 
papildināt sēdes darba kārtību ar 7. jautājumu “Par atļauju Carnikavas pamatskolas direktoram 
R. Paulam veikt pedagoģisko darbu” un 8. jautājumu “Par finansiāla atbasta sniegšanu Latvijas 
Kultūras akadēmijas un studijas “Neonorma” īsmetrāžas spēlfilmai “Ziemeļpols””, attiecīgi 
mainot pārējo jautājumu numerāciju. Ierosina apstiprināt Izglītības, kultūras, sporta un sociālās 
komitejas šā gada 1. februāra sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 1. februāra sēdes 
darba kārtību. 
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2. Informatīvs ziņojums par priekšlikumiem Ādažu novada pašvaldības 2021. gada 27. 
oktobra saistošajiem noteikumiem Nr. 24/2021 “Par pašvaldības pabalstiem 

iedzīvotājiem bez materiālā stāvokļa izvērtēšanas” pārskatīšanai 
(Raitis Kubuliņš) 

Aicina pārskatīt pašvaldības 2021. gada 27. oktobra saistošajos noteikumos Nr. 24/2021 “Par 
pašvaldības pabalstiem iedzīvotājiem bez materiālā stāvokļa izvērtēšanas” noteikto pabalsta 
apmēru 50 euro gadā ģimenei ar bērnu, kuram noteikta invaliditāte vai kurš slimo ar celiakiju 
un kuram nav noteikta invaliditāte. 

I.  ROZE ziņo, ka pēdējo trīs gadu laikā Ādažu novada Sociālais dienests mērķtiecīgi strādā, lai 
bērniem ar funkcionāliem traucējumiem sniegtu izvērtētu, atbilstoši viņu individuālajām 
vajadzībām mērķētu atbalstu pakalpojumu veidā. Informē, ka deinstitucionalizācijas projekta 
ietvaros tiek sniegts atbalsts dažāda veida pakalpojumu un aprūpes mājās pakalpojuma veidā 
un atbilstoši Ministru kabineta 2021. gada 18. maija noteikumiem Nr. 316 “Noteikumi par 
asistenta, pavadoņa un aprūpes pakalpojumu personām ar invaliditāti” tiek apmaksāti asistenta 
un pavadoņa pakalpojumi. Vērš uzmanību, ka vienreizējais pabalsts bērniem ar invaliditāti ir 
tikai ļoti neliels papildu atbalsts no pašvaldības un galvenais atbalsts tiek nodrošināts ar 
pakalpojumiem, kur pašvaldība atbilstoši saistošajiem noteikumiem garantē 50 % atmaksu, 
mēneša laikā nepārsniedzot 107 euro, kā arī tiek apmaksātas vasaras nometnes 200 euro 
apmērā. Informē, ka bērniem ar īpašām vajadzībām ir iespēja saņemt sekojošus pabalstus:  1) 
vienreizējs pabalsts bērniem invalīdiem 50 euro; 2) pabalsts transporta kompensācijai 50 euro; 
3) pabalsts vasaras nometnei līdz 200 euro gadā; 4) pabalsts pakalpojumu apmaksai līdz 1284 
euro gadā; 5) pabalsts aprūpei, ja pakalpojums netiek saņemts deinstitucionalizācijas projekta 
ietvaros; 6) Ziemassvētku pabalsts pārtikas pakas veidā 25 euro apmērā un 7) Ziemassvētku 
pabalsts saldumu pakas veidā 6 euro apmērā. Vērš uzmanību, ka kopā bērniem ar invaliditāti 
2023. gada pašvaldības budžetā ir noteikti līdzekļi 56330 euro apmērā. 

K. DĀVIDSONE, A. DENIŅA, G. KOZLOVSKA, R. KUBULIŅŠ, I. ROZE debatē par 
iespējām pārskatīt pabalstu apmērus, kā arī iespējām atteikties no Ziemassvētku pabalstiem 
pārtikas un saldumu pakas veidā, izmaksājot šo pabalstu naudā. Vienojas, ka pabalstus varēs 
pārskatīt šā gada beigās, izvērtējot budžeta līdzekļu atlikumu, kā arī izvērtēt pabalstu apmērus, 
pārskatot saistošos noteikumus par sociālās palīdzības sniegšanu šā gada laikā. 

Plkst. 09.25 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

Plkst. 09.26 A. DENIŅA piedalās sēdē. 

3. Par saistošo noteikumu “Kārtība bērnu reģistrēšanai un uzņemšanai 1. klasē Ādažu 
novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs” projektu 

(Aija Kalvāne) 

Ziņo par saistošo noteikumu “Kārtība bērnu reģistrēšanai un uzņemšanai 1. klasē Ādažu novada 
pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs” projektu, kas nosaka bērnu reģistrācijas un 
uzņemšanas kārtību mācību uzsākšanai 1. klasē Ādažu novada pašvaldības vispārējās izglītības 
iestādēs. Vērš uzmanību, ka šogad bērnu reģistrēšana uzņemšanai 1. klasē pašvaldības 
vispārējās izglītības iestādēs notiks no šā gada 1. aprīļa līdz 30. aprīlim. 

K. DĀVIDSONE, A. DENIŅA, A. KRASTA, G. KOZLOVSKA, L. PUMPURE, E. KĀPA, 
A. KALVĀNE, S. VASIĻEVSKA debatē par iesniegumu iesniegšanas un reģistrācijas kārtību 
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bērnu uzņemšanai 1. klasēs jaunajam mācību gadam, kā arī paredzēto prioritāro secību bērnu 
uzņemšanas kārtībai pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs. 

E. KĀPA vērš uzmanību, ka saistošo noteikumu projekts tiks nodots sabiedrības viedokļu 
noskaidrošanai, pēc rezultātu saņemšanas būs nepieciešams tos izskatīt ārkārtas Izglītības, 
kultūras, sporta un sociālās komitejas sēdē pirms saistošo noteikumu projekts tiks virzīts 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Kārtība bērnu reģistrēšanai un uzņemšanai 1. klasē Ādažu 
novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs” projektu, nodot to sabiedrības viedokļu 
noskaidrošanai, un, ja viedokļi netiks saņemti, virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 22. februāra sēdē. 

4. Par 1. klasēm 2023./2024. mācību gadā pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs 
(Aija Kalvāne) 

Ziņo par audzēkņu uzņemšanu 1. klasēs 2023./2024. mācību gadā pašvaldības vispārējās 
izglītības iestādēs. 

S. VASIĻEVSKA vērš uzmanību, ka 2023./2024. mācību gadā ir paredzams liels izglītojamo 
skaits pirmajās klasēs, bet skolā nav pieejamu telpu, kuras varētu pielāgot un lietot kā mācību 
klases, attiecīgi nevarēs uzņemt vairāk par desmit pirmajām klasēm, attiecīgi būs jāpalielina 
audzēkņu skaits klasēs, kas savukārt pedagogiem radīs lielu noslodzi. 

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par 1. klasēm 2023./2024. mācību gadā pašvaldības vispārējās 
izglītības iestādēs” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. 
februāra sēdē. 

5. Par sadarbību pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanā 
(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka pašvaldības dome 2022. gada 13. maijā pieņēma lēmumu Nr. 224 “Par sadarbību 
pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanā” un ar Mārupes novada 
pašvaldību 2022. gada 17. maijā tika noslēgts līgums Nr. JUR 2022-05/522 “Par sadarbību 
pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanā” par pedagoģiski 
medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanu Ādažu novada pašvaldības 
administratīvajā teritorijā deklarētajiem izglītojamajiem pirmsskolas un sākumskolas 
vecumposmā. Vērš uzmanību, ka līgums bija spēkā līdz 2022. gada 31. decembrim un, ņemot 
vērā, ka Ādažu novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas izveide vēl ir procesā, 
lai nodrošinātu pakalpojuma nepārtrauktību, ir panākta vienošanās ar Mārupes novada 
pašvaldību par sadarbības turpināšanu. Aicina slēgt sadarbības līgumu ar Mārupes novada 
pašvaldību par pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma sniegšanu līdz šā gada 31. 
decembrim. 

K. DĀVIDSONE, S. BRAKOVSKA, R. KUBULIŅŠ, A. KALVĀNE debatē par līdzšinējo 
sadarbību ar Mārupes novada pašvaldību par pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma 
sniegšanu. 

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sadarbību pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma 
nodrošināšanā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 8. februāra 
sēdē. 
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Plkst. 09.55 R. KUBULIŅŠ atstāj sēdi. 

6. Par Ādažu novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs 
komisijas darbu 
(Aija Kalvāne) 

Ziņo par Ādažu novada pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs 
komisijas darbu (1. pielikums). 

Plkst. 09.59 R. PAULS atstāj sēdi. 

K. DĀVIDSONE, S. BRAKOVSKA, K. MIĶELSONE, A. KALVĀNE, E. KĀPA debatē par 
pašvaldības Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs komisijas ieteikumiem attiecībā 
par bērnu pieteikšanu rindā un uzņemšanas kārtību pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs. 

Plkst. 10.00 R. PAULS piedalās sēdē. 

K. MIĶELSONE lūdz pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājai 
Aijai Kalvānei sagatavot pārskatu par esošo situāciju par Nacionālo bruņoto spēku dienestā 
esošo darbinieku bērnu skaitu rindā uz pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēm. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājai Aijai 
Kalvānei sagatavot pārskatu par esošo situāciju par Nacionālo bruņoto spēku dienestā 
esošo darbinieku bērnu skaitu rindā uz pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēm. 

7. Par plānoto pedagoģiskā darba procesu Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas 
izglītības iestādēs 2023. gada vasarā 

(Aija Kalvāne) 

Ziņo par plānoto pedagoģiskā darba procesu Ādažu novada pašvaldības pirmsskolas izglītības 
iestādēs 2023. gada vasarā. Informē, ka pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes mācību 
procesa organizācijas specifikas dēļ pedagogu atvaļinājumi jāplāno vasaras mēnešos, kad bērnu 
apmeklējums ir mazāks kā pārējos gada mēnešos. Norāda, ka, lai pašvaldības pirmsskolas 
izglītības iestādes varētu nodrošināt visiem darbiniekiem (gan pedagoģiskajiem, gan 
tehniskajiem) ikgadējo atvaļinājumu vasaras mēnešos, šajā periodā nepieciešams katrā iestādē 
pārtraukt pedagoģiskā darba procesu uz vienu mēnesi. Vērš uzmanību, ka iestādes, savstarpēji 
sadarbojoties, pārtraukuma laikā nodrošinās mācību procesu ierobežotam skaitam citas iestādes 
bērnu.  

Aicina noteikt šādu pedagoģiskā darba procesu 2023. gada vasarā: 

1. pārtraukt pedagoģiskā darba procesu KPII “Mežavēji” no šā gada 1. augusta līdz 31. 
augustam, šajā periodā KPII “Mežavēji” bērniem mācību procesu nodrošinot ĀPII 
“Strautiņš”; 

2. pārtraukt pedagoģiskā darba procesu ĀPII “Strautiņš” no šā gada 3. jūlija līdz 31. 
jūlijam, šajā periodā ĀPII “Strautiņš” bērniem mācību procesu nodrošinot KPII 
“Mežavēji”; 

3. pārtraukt pedagoģiskā darba procesu CPII “Riekstiņš” no šā gada 3. jūlija līdz 31. 
jūlijam, šajā periodā CPII “Riekstiņš” bērniem mācību procesu nodrošinot SPII 
“Piejūra”; 
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4. pārtraukt pedagoģiskā darba procesu SPII “Piejūra” no šā gada 1. augusta līdz 31. 
augustam, šajā periodā SPII “Piejūra” bērniem mācību procesu nodrošinot CPII 
“Riekstiņš”; 

5. pārtraukt pedagoģiskā darba procesu Ādažu vidusskolas PII no šā gada 1. augusta līdz 
31. augustam, šajā periodā Ādažu vidusskolas PII bērniem mācību procesu nodrošinot 
ĀPII “Strautiņš”. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Konceptuāli atbalstīt plānoto pedagoģiskā darba procesu Ādažu novada pašvaldības 
pirmsskolas izglītības iestādēs 2023. gada vasarā. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājai Aijai 
Kalvānei sagatavot lēmuma projektu par plānoto pedagoģiskā darba procesu Ādažu 
novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs 2023. gada vasarā un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

8. Par atļauju Carnikavas pamatskolas direktoram R. Paulam veikt pedagoģisko darbu 
(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka kopš 2021. gada augusta ir pieejama fizikas skolotāja vakance un kopš 2022. gada 
jūnija matemātikas skolotāja vakance. Informē, ka vakances ir publicētas Carnikavas 
pamatskolas un Ādažu novada tīmekļvietnēs, kā arī sludinājums tika izvietots Latvijas 
Universitāte pedagoģijas studentiem, tomēr, lai arī ir izrādīta interese par šo vakanci, 
pretendenti līdz šim nav bijuši atbilstoši šim amatam, tāpēc to nav izdevies līdz šim aizpildīt. 
Aicina, lai nodrošinātu mācību procesa nepārtrauktību un pilnvērtīgu pamatizglītības obligātā 
satura apguvi atbilstoši mācību priekšmetu un mācību stundu īstenošanas plānam, atļaut 
Carnikavas pamatskolas direktoram Raivim Paulam no šā gada 1. janvāra līdz 31. maijam 
papildus sava amata pienākumiem veikt citu pedagoģisko darbu līdz 20 stundām nedēļā, kas ir 
vairāk nekā Ministru kabineta 2016. gada 5. jūlija noteikumu Nr. 445 “Pedagogu darba 
samaksas noteikumi” 13. punktā noteiktā vispārējās izglītības iestādes direktoram papildu 
pedagoģiskā darbam pieļaujamā slodze līdz 7 stundām nedēļā. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi, Raivis Pauls (LZS) nebalso), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atļaut Carnikavas pamatskolas direktoram Raivim Paulam no šā gada 1. janvāra līdz 
31. maijam papildus sava amata pienākumiem veikt citu pedagoģisko darbu līdz 20 
stundām nedēļā. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājai Aijai 
Kalvānei sagatavot lēmuma projektu par šī nolēmuma 1. punktā minēto un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

9. Par finansiāla atbalsta sniegšanu Latvijas Kultūras akadēmijas un studijas 
“Neonorma” īsmetrāžas spēlfilmai “Ziemeļpols” 

(Linda Tiļuga) 

Ziņo par SIA “Neonorma” (adrese: Tīnūžu iela 14 - 134, Rīga, LV-1021) šā gada 26. janvāra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/500) ar lūgumu sniegt finansiālu atbalstu, lai daļēji segtu 
filmas mākslinieciskās un materiāltehniskās izmaksas, Latvijas Kultūras akadēmijas un studijas 
“Neonorma” topošās īsmetrāžas spēlfilmas “Ziemeļpols” uzņemšanai, kas plānota šā gada 
marta un aprīļa mēnešos, kopumā astoņas filmēšanas dienas. Informē, ka divi topošie Latvijas 
Kultūras akadēmijas absolventi - režisors Vārds Uzvārds, kura dzīves vieta ir deklarēta Ādažu 
novadā, un producente Vārds Uzvārds, sadarbībā ar studiju “Nenorma” un tās vadītāju Vārds 
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Uzvārds ir uzsākuši darbu pie jaunas īsmetrāžas spēlfilmas izveides, kura tiks izrādīta Latvijas 
Televīzijā un straumēšanas platformās, kā arī virzīta starptautisko filmu festivālu apritē. 

K. DĀVIDSONE, S. BRAKOVSKA, A. DENIŅA, L. PUMPURE, A. ROZĪTIS, E. KĀPA, G. 
KOZLOVSKA, G. PORIETIS, L. TIĻUGA debatē par: 

1. Ādažu novada Kultūras centra budžetā paredzētajiem līdzekļiem finansiāla atbalsta 
sniegšanai kultūras pasākumiem; 

2. iespējām sniegt finansiālu atbalstu aptuveni 500 euro apmērā īsmetrāžas spēlfilmas 
“Ziemeļpols” tapšanai; 

3. nepieciešamību sākotnēji apstiprināt noteikumus par finansiāla atbalsta sniegšanas 
kārtību kultūras pasākumiem un iespēju izstrādāt noteikumus , kas varētu tikt pieņemti 
pašvaldības domes šā gada 22. marta sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Uzdot pašvaldības domes priekšsēdētājas vietniecei pašvaldības funkciju jautājumos 
Genovefai Kozlovskai turpināt sarunas ar SIA “Neonorma” pārstāvjiem par 
iespējamo pašvaldības finansiālo atbalstu aptuveni 500 euro apmērā īsmetrāžas 
spēlfilmas “Ziemeļpols” tapšanai pēc noteikumu par finansiālu atbalsta sniegšanas 
kārtību kultūras pasākumiem apstiprināšanas. 

10. Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim “Mežgarciems 1b” 
(Everita Kāpa) 

Ziņo, ka pašvaldībai pieder labiekārtots vienistabas dzīvoklis “Mežgarciems” 1b”, 
Mežgarciems, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, ar kopējo platību 41,60 m2, kas ir izremontēts 
un nodots pārvaldīšanai pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. Aicina noteikt 
sociālā dzīvokļa statusu pašvaldības dzīvoklim “Mežgarciems 1b”, Mežgarciems, Carnikavas 
pagasts, Ādažu novads. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim “Mežgarciems 
1b”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

11. Par Ādažu novada pašvaldības izstāšanos no sporta veidu federācijām 
(Edvīns Krūms) 

Ziņo par pašvaldības izstāšanos no Latvijas Triatlona federācijas un Latvijas skolu sporta 
federācijas. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības izstāšanos no sporta veidu 
federācijām” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra 
sēdē. 

12. Par subsīdijām sportam 2023. gadā 
(Arnis Rozītis) 

Ziņo par saņemtajiem pieteikumiem subsīdiju saņemšanai sportam 2023. gadā - 15 pieteikumi 
sporta pasākumu organizēšanai Ādažu novada administratīvajā teritorijā, 7 iesniegumi dalībai 
sporta sacensībās un treniņnometnēs, un 14 pieteikumi Ādažu novada pašvaldībā reģistrētu 
sporta organizāciju darbības nodrošināšanai. 
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K. DĀVIDSONE, S. BRAKOVSKA, G. KOZLOVSKA, A. ROZĪTIS, K. MIĶELSONE, R. 
PAULS, G. PORIETIS debatē par subsīdiju piešķiršanas nosacījumiem, kā arī iespējām 
pārskatīt subsīdiju piešķiršanas nosacījumus, lai tās varētu saņemt pēc iespējas lielāks novada 
iedzīvotāju skaits un sacensības, kurās piedalās maksimāli lielāks dalībnieku – novada 
iedzīvotāju skaits, varētu saņemt lielāku subsīdijas apmēru, kā piemēru minot rogaininga 
sacensības. 

A. ROZĪTIS vērš uzmanību, ka subsīdijas sportam 2023. gadā tiek piešķirtas, pamatojoties uz 
Ādažu novada pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 36/2021 
“Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā”. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt pašvaldības subsīdijas piešķiršanu 2023. gadā 54245 euro apmērā šādā 
sadalījumā: 

1.1. 15 sporta sacensību rīkošanai Ādažu novadā 10200 euro kopsummā; 

1.2. 8 sportistu dalībai sporta sacensībās un treniņnometnēs 4200 euro kopsummā; 

1.3. 14 sporta organizāciju darbības nodrošināšanai 39845 euro kopsummā. 

2. Virzīt jautājumu izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 15. februāra sēdē. 

13. Par Ādažu novada sporta attīstības stratēģiju 2023. - 2027.gadam 
(Arnis Rozītis) 

Ziņo par Ādažu novada sporta attīstības stratēģiju 2023. - 2027. gadam (2. pielikums). 

Plkst. 11.26 R. PAULS atstāj sēdi. 

Plkst. 11.27 R. PAULS piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Konceptuāli atbalstīt Ādažu novada sporta attīstības stratēģiju 2023. - 2027. gadam un 
virzīt jautājumu izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

Plkst. 11.32 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

14. Par nomas maksas atlaides piemērošanu 
(Raivis Pauls) 

Ziņo par Vārds Uzvārds( adrese: adrese) šā gada 24. janvāra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/23/442) ar lūgumu piemērot šā gada 24. janvārī noslēgtajā telpu nomas līgumā Nr. JUR 2023-
01/74 par Carnikavas pamatskolas sporta zāles un palīgtelpām noteiktajai nomas maksai 75 % 
atlaidi, jo telpas tiek iznomātas sporta un veselības funkciju nodrošināšanai, sniedzot labumu 
Ādažu novada iedzīvotāju veselības veicināšanai. Informē, ka sporta zālē novada iedzīvotājiem 
tiek organizēta volejbola spēle, no kuras netiek gūta peļņa, kā arī svētdienās, lai taupītu 
energoresursus, sporta zālē gaisa temperatūra ir pazemināta un dušās netiek nodrošināts siltais 
ūdens. Vērš uzmanību, ka pašvaldības domes 2022. gada 23. marta lēmuma Nr. 116 “Par nomas 
maksas noteikšanu Carnikavas pamatskolas telpām Nākotnes ielā 1” 11. punktā noteikts, ka, ja 
Carnikavas pamatskola telpas iznomā sporta funkciju nodrošināšanai, kā arī biedrībām un 
nodibinājumiem, kuru darbība sniedz nozīmīgu labumu sabiedrībai vai tās daļai, it sevišķi, ja 
tā vērsta uz sporta atbalstīšanu, nomas maksai var piemērot atlaidi līdz 75 %, pamatojoties uz 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas atzinumu. Vērš uzmanību, ka atbilstoši minētā 
lēmuma 3. punktam nomas maksa par 1 stundu Carnikavas pamatskolas sporta zālei ar 
palīgtelpām 801,48 m2 platībā, ja tās tiek izmantotas ar izglītību, kultūru un mākslu saistītam 



 

9 
 

mērķim, interešu izglītības nodarbībām un vispārējām sporta nodarbībām visos sporta veidos, 
ir 60 euro bez PVN. Aicina, ņemot vērā to, ka līguma darbība uzsākta no šā gada 24. janvāra, 
nomas maksas atlaidi piemērot no līguma noslēgšanas dienas.  

Plkst. 11.37 A. DENIŅA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Piemērot Vārds Uzvārds šā gada 24. janvārī noslēgtajā telpu nomas līgumā Nr. JUR 
2023-01/74 par Carnikavas pamatskolas sporta zāles un palīgtelpām noteiktajai nomas 
maksai 75 % atlaidi, sākot ar līguma noslēgšanas dienu. 

15. Par Carnikavas pamatskolas attīstības plānu 
(Raivis Pauls, Kaspars Rubenis) 

Ziņo par Carnikavas pamatskolas attīstības plānu (3. pielikums). 

K. DĀVIDSONE, R. PAULS, S. BRAKOVSKA, A. KRASTA, A. DENIŅA, G. 
KOZLOVSKA, A. KALVĀNE, E. KĀPA debatē par iespējām reorganizēt Carnikavas 
pamatskolu un izveidot Carnikavas vidusskolu no 2024. gada 1. septembra. 

Plkst. 11.56 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

Plkst. 11.57 A. DENIŅA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Konceptuāli atbalstīt Carnikavas pamatskolas reorganizāciju un Carnikavas 
vidusskolas izveidošanu no 2024. gada 1. septembra. 

2. Uzdot Carnikavas pamatskolas direktoram Raivim Paulam sagatavot lēmuma 
projektu un virzīt jautājumu izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

*** 
K. DĀVIDSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes  2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, 
izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 12.00 līdz plkst. 12.45. 

Plkst. 12.00 S. BRAKOVSKA atstāj sēdi. 

*** 

16. Par Ādažu novada Mākslu skolas attīstības plānu 
(Signe Dadzīte) 

Ziņo par Ādažu novada Mākslu skolas attīstības plānu (4. pielikums). 

I. PĒRKONE vērš uzmanību, ka Ādažu novada Mākslu skolas attīstības plāns nav saskaņots ar 
pašvaldības administrācijas Attīstības un projektu nodaļu un aicina saskaņot attīstības plānu 
līdz pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdei. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Sniedze Brakovska (LRA), 
Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Konceptuāli atbalstīt Ādažu novada Mākslu skolas attīstības plānu un virzīt jautājumu 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

17. Informatīvs ziņojums par iespējām izvietot Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas 
mācību punktu Garā iela 20, Carnikavā 
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(Kaspars Rubenis) 

Ziņo par iespējām izvietot Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punktu Garā iela 
20, Carnikavā (5. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 6 balsīm “Par” (Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), 
Antra Krasta (LZS), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA)), “Pret” 
– nav, “Atturas”” – 1 (Arta Deniņa (JKP)), (Sniedze Brakovska (LRA), Raitis Kubuliņš (LZP) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot Ādažu novada Mākslu skolu direktora p.i. K. Rubenim sagatavot lēmuma 
projektu par Ādažu novada Mākslu skolas Carnikavas mācību punktu Garā iela 20, 
Carnikavā. 

2. Virzīt jautājumu izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 16. februāra sēdē. 

Plkst. 13.20 R. KUBULIŅŠ piedalās sēdē. 

18. Informatīvs ziņojums par Tūrisma un rekreācijas attīstības plāna 2023.-2027.gadam 
izstrādes gaitu 

(Rūta Zunde, Jānis Galakrodznieks, Olga Rinkus) 

Ziņo par Tūrisma un rekreācijas attīstības plāna 2023.-2027. gadam izstrādes gaitu (6. 
pielikums). 

Plkst. 13.50 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Sniedze Brakovska (LRA), 
Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

19. Informatīvs ziņojums par aicinājumu iesaistīties Lībiešu mantojuma gada norisēs 
(Olga Rinkus) 

Ziņo par aicinājumu iesaistīties Lībiešu mantojuma gada norisēs (7. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Sniedze Brakovska (LRA), 
Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

20. Informatīvs ziņojums par novada zīmolu un vērtībām 
(Dārta Zaļkalne, Monika Griezne) 

Ziņo par novada zīmolu un vērtībām (8. pielikums). 

K. DĀVIDSONE, G. KOZLOVSKA, A. KRASTA, L. PUMPURE, A. ROZĪTIS, M. 
GRIEZNE, E. KĀPA, G. PORIETIS, D. ZAĻKALNE debatē par izstrādātajiem novada zīmola 
variantiem, pauž atbalstu pirmajam zīmola variantam un izsaka pateicību pašvaldības 
administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļas darbiniekiem par paveikto darbu. 

G. PORIETIS vērš uzmanību, ka pašvaldības administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļas 
vadītājas Monikas Grieznes gada plānā kā uzdevums tiks ietverts Ādažu novada vizuālās 
identitātes un vizuālās identitātes rokasgrāmatas izstrāde un apstiprināšana pašvaldības domē. 

Atklāti balsojot, ar 7 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, (Sniedze Brakovska (LRA), 
Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Konceptuāli atbalstīt novada zīmola prezentēto 1. variantu. 
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2. Uzdot pašvaldības administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītājai Monikai 
Grieznei izstrādāt Ādažu novada vizuālo identitāti un vizuālās identitātes 
rokasgrāmatu. 

3. Uzdot pašvaldības administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītājai Monikai 
Grieznei sagatavot protokollēmuma projektu par novada zīmola atbalstīšanu un 
virzīt jautājumu izskatīšanai Finanšu komitejas šā gada 15. februāra sēdē. 

- SLĒGTĀ DAĻA - 

21. Par palīdzības sniegšanu dzīvokļa jautājumu risināšanā 
(Everita Kāpa) 

Satur konfidenciālu informāciju. 

Sēde slēgta 2023. gada 1. februārī plkst. 14:47. 
 
Izglītības, kultūras, sporta un 
sociālās komitejas priekšsēdētāja:          KEROLA DĀVIDSONE 

Protokolētāja:  SINTIJA TENISA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


